

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN VEGETABLE OIL INDUSTRIES Date: 23-10-2022 09:02:22 AM Subject: Final draft of the third quarter financial stateme	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الزيوت النباتية الأردنية التاريخ: 23-10-2022 002:22 AM الموضوع: المسودة النهائية للقوائم المالية الربع الثالث
The Board of Directors of the Jordan Vegetable Oil Industries Company SAOC decided in its meeting No. 8 held on 10/22-2022 and based on the recommendation of the Audit Committee in its meeting No. 3 held on 10/22/2022 to approve the final draft of the financial statements until 30/9/2022, which shows the final profits after the provisions and before the income tax provision in the amount of <b>950662</b> dinars (nine hundred and fifty thousand six hundred and sixty-two Jordanian dinars	قرر مجلس إدارة شركة مصانع الزيوت النباتية الاردنية م.ع.م في اجتماعه رقم 8 المنعقد بتاريخ 22-10-2022 وبناءا على تنسيب لجنة التدقيق في اجتماعها رقم 3 المنعقد بتاريخ 2022/10/22 بالموافقة على المسودة النهائية للقوائم المالية حتى تاريخ 2022/9/30 والتي تظهر الارباح النهائية بعد المخصصات وقبل مخصص ضريبة الدخل بمبلغ 662 950, دينار (تسعمائة وخمسون ألفا وستمائة واثنان وستون دينار اردني).
22-10-2022	22-10-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: basem kokash	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: basem kokash